














































 

 

 

Ännu ett verksamhetsår till ända. Pandemin klingade av men då uppstod andra oroligheter i 

vår omvärld. Oroligheter som påverkat både oss som individer såväl som 

Bostadsrättsförening. 

 

Styrelsen är glada över att återigen kunna ha våra möten på plats på expeditionen.  

 

Under året har ett passersystem monterats i våra portar enligt önskemål från medlemmarna. 

CLS/ Wisehouse är nu aktiverat i både tvättstugor och entréer.  Utöver det så har inga större 

renoveringar varit planerade utan det har mest varit löpande underhåll samt en del uppkomna 

vattenskador.  Vattenskador i en gammal förening är inte ovanligt, styrelsen arbetar 

tillsammans med den tekniska förvaltaren för att förebygga ytterligare skador.  

 

Föreningens övernattningslägenhet har genomgått en uppfräschning och betalning via swish 

fungerar optimalt. 

 

 

Tack för det gångna året, väl mött inför nästa!  
 

 

 

 

 
 

   

Styrelsens ord 
  










